
Buskerud og Vestfold travforbund 30. august  2023

Status 
Her kommer en oppsummering av både juli og august. Og litt om hva som skjer 
fremover.  

Lokal aktivitet 

Det har vært lokalkjøringer / hestens dag arrangement både på 
Myremoen hestesportssenter, Stokke bygdetun og Skjerven Sandbane. 
Flotte arrangment som promoterer vår sport på en utmerket måte, 
takket være stort engasjement og dugnadsinnsats fra lag og medlemmer. 
Spesielt gledelig å se de yngste i aksjon i rekruttløp, det lover godt for 
fremtiden.

Jarlsberg  

Jarlsberghelgen er gått inn i 
historiebøkene, og værgudene må 
være travinterresert for det regnet 
godt både før og etter vårt 
arrangement, men de tre dagene vi 
hadde kjøring var det sol og 
sommervær. Et meget høyt nivå på 
løpene var det også, så den sportslige 
kvaliteten var definitivt på plass. 

Vidar Hop sin premiesamling ble også offisielt åpnet Jarlsberg helgen. Det er en 
imponerende samling som man nå kan se i Ulf Thoresen rommet, verdt å ta 
turen neste gang du er på travbanen.  Samlingen tar han nok sikte på å utvide 
allerede neste helg når klasseløpsfinalene skal kjøres. 

VIKTIG  

• 12. september V75 
kjøring Jarlsberg 

•  23. - 24. september 
Høstkonferanse, 
Langesund, 
påmelding via 
lokallag , frist 1. 
september 

• 29. 9 - 1.10 Noen av 
våre flotte 
ungdommer er 
representert på 
ungdomssamlingen 
« Sammen om 
hesten» på Starum 

• 1. oktober 
Lokalkjøring Modum 
travbane. Innmelding 
innen 24. september 

• Har du informasjon 
som du tenker hadde 
vært flott å dele, så ta 
kontakt med 
undertegnede på e-
post: 
anita.sonsteby@hotm
ail.com   

INFORMASJON 
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Utvikling og inspirasjon  

Inpirert av Per Erik Hagens 
foredrag på fjorårets 
høstkonferanse har det vært 
besøk på Cabourg travbane i 
Normandie. På sitt summer-
meeting greier de å trekke 10 
000 publikummere til banen 
for å se på løp, oppleve 
stemningen, spille og kose 
seg. Publikum er sammensatt 
og det er aktiviteter for både 
barn og voksne. Cabourg er 
en ferieby så dette er absolutt 
noe som vi kan lære av og kopiere på Jarlsberg. Vi fikk også et møte med 
flere av de ansvarlige ved banen og fikk god innsikt i hvilke tanker de 
hadde for hvorfor de hadde lykkes med sitt konsept. 

Utvikling og inspirasjon er også tema på den første utviklingskonferansen 
som arrangeres i forbindelse med klasseløpshelgen. Vi er representert fra 
forbundet og banen på konferansen og gleder oss til å delta på 
arrangementet. 

Høstkonferanse  

Telemark er vertskap for årets høstkonferanse og det er en variert 
og spennende agenda. Vi får blandt annet besøk av Rikstotos nye 
styreleder Erik Røste og administrerende direktør Camilla 
Garmann. Det er muligheter for alle å delta, dere skal alle ha fått 
en mail med påmeldingsimformasjon.  Har dere ikke fått så ta 
kontakt med forbundssekretær. Vi ser frem til å diskutere trav og 
muligheter sammen med deg. Konferansen finner sted på Quality 
hotel i Langesund 23. og 24. september, men det haster å melde seg 
på - så fort deg å meld din interesse. 

Travet sentralt  

I forbindelse med klasseløpshelgen skal det avholdes landsråd. 
Terminliste og banestrukturrapporten står på agendaen. I tillegg 
har jeg spilt inn at jeg gjerne vil dele informasjon om møtene med 
Rikstoto, så jeg håper de andre forbundslederne og styret synes 
dette kan være interresant.  

Hilsen fra  Anita Sønsteby 

Innspill 

Har dere andre ting dere 
gjerne vil vi skal ta tak i, så 
send oss en mail. Vi er 
glade for alle innspill - små 
og store.  

Rikstoto  

Jeg har  i august hatt 
ytterligere et møte med 
Rikstoto. Agendaen for 
august møte var hvordan vi 
kan promotere sporten på 
en bedre måte. Jeg er av 
den formening at sporten 
selv er best skikket til å 
gjøre denne jobben og 
dette ønsker vi å prøve å få 
til. Dette er noe vi kan 
gjøre sammen og her trengs 
engasjement fra samtlige 
som er glad i travsporten

 Jeg opplever en god og 
konstruktiv dialog på 
møtene, på august møte 
stilte Rikstoto med 
administrerende direktør 
Camilla Garmann, 
kommersiell direktør 
Andre Heibo-Tuverud , 
samt økonomidirektør Jan 
Rune Amundsen. Det er 
avtalt et kort 
oppsummeringsmøte 7. 
september. 
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